



EU-Konformitätserklärung

Der Hersteller

Lankhorst Taselaar b.v.
Komeet 13
8448 CG Heerenveen
Holland

BESTO GULF XT 150N - Rettungsweste 150N, PSA Kategorie III

übereinstimmt mit der Verordnung (EU) 2016/425 (PSA-Verordnung) und der EN ISO 12402-3:2020

Die Persönliche Schutzausrüstung (PSA) ist identisch mit dem Exemplar, das Gegenstand war von der:

EU-Baumusterprüfbescheinigung No. OOP-2452/EU-022/2025/34

Der Prüfbericht und das Zertifikat wurden ausgearbeitet von: Vojenský technický ústav, s. p., Mladoboleslavská 944- Praha 9-Kbely 197 06- Czech Republic. NoBo number: 2452

Die PSA unterliegt folgendem Konformitätsbewertungsverfahren: Konformität mit dem Baumuster auf der Grundlage einer Qualitätssicherung bezogen auf den Produktionsprozess (Modul D) unter Überwachung der notifizierten Stelle Vojenský technický ústav, s. p., Mladoboleslavská 944- Praha 9-Kbely 197 06- Czech Republic. NoBo number: 2452

Die Geräte sind gekennzeichnet mit

CE 2452

Lankhorst Taselaar b.v.
Komeet 13, 8448 CG Heerenveen- Holland
Besto head of Quality



EU-Declaration of Conformity

The Manufacturer

Lankhorst Taselaar b.v.

Komeet 13

8448 CG Heerenveen

Holland

herewith declares, that the Personal Protective Equipment, that is described in the following, the

BESTO GULF XT 150N - Lifejacket 150N, PPE Category III

Is in compliance with the Regulation (EU) 2016/425 (PPE-Regulation) and the EN ISO 12402-3:2020

This Personal Protective Equipment is identical with the sample, that was object of the:

CE Type-Approval No. OOP-2452/EU-022/2025/34

The test report and certificate have been drawn up by: Vojsenský technický ústav, s. p., Mladoboleslavská 944- Praha 9-Kbely 197 06- Czech Republic. NoBo number: 2452

The PPE is subject to the following conformity assessment procedure: Conformity to type based on quality assurance of the production process (Module D) under surveillance of the notified body: Vojsenský technický ústav, s. p., Mladoboleslavská 944- Praha 9-Kbely 197 06- Czech Republic. NoBo number: 2452

The devices are marked with

CE 2452

Lankhorst Taselaar b.v.

Komeet 13, 8448 CG Heerenveen- Holland

Besto head of Quality